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(54) Titre : DISPOSITIF D'ENTRAINEMENT POUR DES JOUEURS DE RUGBY
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(57) Abstract : The present invention relates to a training device for rugby players, in particular for a play called a scrimmage. 
The training device (30) comprises, in particular: a simulation platform (l) of the Stewart platform type, on which a training yoke 
(2) is mounted; an electronic device (32) for controlling said simulation platform (l);  and a computer device (33) for controlling 
and monitoring the training device (30). The present invention is primarily useful in training, conditioning and improving the 
skills ofhighly skilled rugby players. 

(57) Abrégé : La présente invention concerne un dispositif d'entrainement pour des joueurs de rugby, notamment pour une phase 
de jeu nommée la mêlée. Le dispositif d'entrainement (30) comporte notamment : • une plateforme de simulation (1) de type 
plateforme de Stewart, sur laquelle est monté un joug d'entrainement (2); • un dispositif électronique (32) d'asservissement de 
ladite plateforme de simulation (l); • un dispositif informatique (33) de commande et de contrôle du dispositif d'entrainement 
(30); La présente invention trouve principalement son application dans l'entrainement, la formation et le perfectionnement des 
joueurs de rugby de haut niveau.


